To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C Date: 06-09-2023 04:59:33 PM Subject: Disclosure of the election of board members	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتجارة والإستثمار التاريخ: 06-09-2023 04:59:33 PM الموضوع: افصاح انتخاب اعضاء مجلس الإدارة
An extraordinary general assembly meeting was held today, 6/9/2023 And within the meeting item of electing a new board of directors for the merging company (Bindar Trading and Investment Company PLC) Nominated the below names Tamkeen Leasing Company for three seats (non-independent member) Mr. Hassan Ibrahim Saeed Al-Amad (independent member) Mr. Khaled Mohammed Hashem Al-Saqqaf (independent member) They won by acclamation Accordingly Tamkeen Leasing Company named the follows representatives names Jamal M.F Fariz / was elected Chairman of the Board of Directors Awni Mah'd Diab A'mar/ was elected as Vice- Chairman of the Board of Directors Abdel-Qader Mohammad Abdel Qader Shahawan/ Board Member	تم عقد إجتماع هيئة عامة غير عادي اليوم الموافق 2023/9/6 وضمن بند انتخاب مجلس إدارة جديد للشركة الدامجة (شركة بندار للتجارة والاستثمار م.ع.م.). ترشح كل من السادة: - (شركة تمكين للتأجير التمويلي عن ثلاث مقاعد) عضو غير مستقل السيد / حسان ابراهيم سعيد العمد (عضو مستقل) تم فوزهم السيد / خالد محمد هاشم السقاف (عضو مستقل) تم فوزهم بالتزكية. وعليه تم تسمية ممثلين عن شركة تمكين للتأجير التمويلي وهم التالية اسماءهم: ومم التالية اسماءهم: عوني محمود ذياب اعمر/تم انتخابه رئيسا لمجلس الإدارة عوني محمود ذياب اعمر/تم انتخابه نائبالرئيسا لمجلس الإدارة عبد القادر محمد عبد القادر شهوان /عضو لمجلس الإدارة عبد القادر محمد عبد القادر شهوان /عضو لمجلس الإدارة
06-09-2023	06-09-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad